
ZÁPIS ČI OZ VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTV A OBCE
CHLUMČANY A VLčí ZE DNE 24.11.2014

Přítomni : Sachr Pavel, Zof Milan, Trubač Miroslav, Ing. Procházka Jiří, Bc.
Hnilica Jiří, Kratochvíl Miroslav, Olivová Pavlína

Program: 1. Zahájení
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů VZ
3. Schválení programu
4. Odsouhlasení faktury pro firmu Patok
5. Rozpočtové změny
6. Různé
7. Diskuze a závěr

Zahájení proběhlo v 19.00 hod

l.Starosta obce konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. Proběhla volba
zapisovatele, navržen p. Kratochvíl Miroslav:

Pro: 6
Zdržel se: 1
Proti:O

2. Volba ověřovatelů zápisu: Navržen p. Ing. Procházka a p. Trubač

Pro: 7
Zdržel se :0
Proti: O

3. Starosta obce přednesl program schůze a doplnil ho o schválení dvou smluv a
volbu kulturního komise a komise pro životní prostředí. Hlasování:

Pro:7
Zdržel se: O
Proti: O

4.Usnesení č. 1 - zastupitelé obce projednali odsouhlasení proplacení faktury
pro firmu Patok za projektovou dokumentaci na novou kanalizaci a ČOV,
v částce 1 183 380 Kč.



Hlasování:

Pro:7
Zdržel se: O
Proti: O

Usnesení Č. 2
Zastupitelstvo obce souhlasí s proplacením faktury pro PATOK v částce
1 183 380 Kč.

5.Usnesení Č. 3 - pí. Olivová přednesla rozpočtové změny navazující na
usnesení Č. Xl, tabulka s rozpočtovými změnami je přílohou Č. 1 tohoto zápisu.
Hlasování:

Pro:7
Zdržel se:O
Proti: O

Usnesení Č. 4
Zastupitelstvo obce souhlasí s rozpočtovou změnou, jak je uvedeno v příloze Č.
1.

6.Různé - starosta obce seznámil zastupitelstvo s plánem inventur.
Zastupitelstvo bere na vědomí.

6.1.Dále byla přednesena smlouva o služebnosti s firmou Lesy ČR a.s. v částce
10 tis. Kč. Starosta dal pokyn pro hlasování o odsouhlasení uzavření smluvního
vztahu:

Pro: 7
Zdržel se: O
Proti:O

Usnesení Č. 5 - zastupitelé obci souhlasí s uzavřením smlouvy o služebnosti se
společností Lesy ČR.

6.2.Starosta přednesl návrh na odsouhlasení sponzorského daru pro Mateřskou
školu v Chlumčanech od majitele rychlého občerstvení u silnice 1/7 ve výši 10
tis. Kč. Hlasování:



Pro:7
Zdržel se: O
Proti:O

Usnesení č. 6 - zastupitelé obce souhlasí s přidělením sponzorského daru pro
mateřskou školu v Chlumčanech.

6.3.Starosta obce navrhl složení nové kulturní komise ve složení:

Předseda: Olivová Pavlína
Členové: Lálová Alena a Kratochvíl Miroslav
Hlasování:

Pro:6
Zdržel se: 1
Proti:O

Usnesení č. 7
Zastupitelstvo obce souhlasí se složením kulturní komise

6.4.Starosta navrhl volbu komise pro životní prostředí přesunout na další
zasedání a to na 18.12. t.r.

6.5.Dále byla přednesena smlouva na zřízení věcného břemene s Povodí Ohře
s.p. Zastupitelé neměli v diskuzi připomínky. Hlasování:

Pro:7
Zdržel se:O
Proti:O

Usnesení č.8
Zastupitelstvo obce souhlasí se smlouvou o zřízení věcného břemene s Povodím
Ohře a ukládá starostovi uzavřít smlouvu do 18. 12.2014.

7. Diskuze:
7.1. Žádost p. Holouše o vyspravení cesty k vlčickému koupališti, oprava
štěrkem a uhutnění komunikace.

Hlasování:

Pro 7
Proti O
Zdržel se O



Usnesení: 9
Zastupitelstvo obce souhlasí s opravou této cesty štěrkem.

7.2.MUDr. Unger přednesl žádost o jmenovité zapisování při hlasování na
zasedání obce. Přítomní zastupitelé se k tomuto nevyjádřili a tento bod znovu
projednají na příštím veřejném zasedání.

7.3.MUDr. Unger přednesl žádost o uveřejnění statistických údajů o výstavbě
ČOV a kanalizace v obci.
Zastupitelstvo bere na vědomí.

7A.Mezi zastupiteli a přítomnými občany proběhla diskuze o nové kanalizaci, o
napojení z domácích ČOV a ze septiků. P. Hnilica ubezpečil občany, že o
novém napojení budou včas informováni.

7.5.Předsedkyně kulturního výboru, pí. Olivová oznámila, že dne 6.12. se
uskuteční vánoční koncert v kostele Sv. Klimenta v Chlumčanech od 19 hod a
od 16.30 bude probíhat slavnostní rozsvícení vánočního stromu.

7.6.Pí. Růžičková oznámila, že dne 5.12. od 18.30 bude setkání s Mikulášem,
andělem a čertem na hranici obce Chlumčany a Vlčí, dále pak zažádala o
zapůjčení kaple Sv. Václava ve Vlčí na 24.12., kde chce uspořádat štědrovečerní
zpívání, dále zažádala o příspěvek na Mikuláše ve výši 1500 Kč. Hlasování:

Pro:7
Zdržel se:O
Proti:O

Usnesení č.l O
Zastupitelé obce odsouhlasili všechny navrhované akce a příspěvky na ně.

7.7.Pí. Lálová přednesla žádost o zřízení místa pro uložení jídlonosičů u
Mateřské školy v Chlumčanech. Současné uložení není důstojné. Starosta obce
slíbil nápravu.

Jednání zastupitelstva ukončeno v 19045 hod. (\ II
Ověřovatelé: Ing. Procházka Jiří ~

Zapsal: Kratochvíl Miroslav Trubač Mirosla
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